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Vlado Jagodi&#263;, selektor mlade fudbalske reprezentacije BiH: Interesuju me samo igra&#269;i koji znaju cijeniti grb koji nose 
14/12/2011 22:33 by Administrator

Jedan od najperspektivnijih trenera u regionu, selektor mlade  reprezentacije BiH, Vlado JagodiÄ‡, u intervjuu za naÅ¡
magazin, govorio  je o dosadaÅ¡njim rezultatima mlade reprezentacije, odnosu sa Safetom  SuÅ¡iÄ‡em i Ivicom
Osimom, njegovoj fudbalskoj filozofiji, ali i liÄ•nom  stavu o meÅ¡anju politike u sport. 

 
 Å½URNAL: Kako biste ocijenili dosadaÅ¡nje 	rezultate mlade reprezentacije BiH koju vi vodite? Mislim 	da bi 	ocjena
trebala 	biti pozitivna, 	pogotovo ako 	se uzme  	u obzir 	da smo zbog 	poznatih deÅ¡avanja 	oko naÅ¡eg 	Saveza imali 	
samo 10 	dana da 	selektiramo novu 	mladu reprezentaciju, 	koja je 	 imala prvu 	kvalifikacionu utakmicu 	02.06.2011.
godine, 	a ja 	sam za 	 selektora postavljen 	15.05.2011. godine. 	Isto tako 	treba imati 	u  vidu 	da smo pet 	utakmica
gostovali, 	a samo 	jednu igrali 	na domaÄ‡em  	terenu, a osvojili 	10 bodova.  Å½URNAL: Da li su rezultati odraz stvarne
	kvalitete igraÄ•a kojima raspolaÅ¾ete? Svakako 	da jesu. 	Ova reprezentacija 	je joÅ¡ 	uvijek u 	stvaranju,  ali su 	do
sada pozivani 	igraÄ•i dokazali 	da se 	uz ispravno 	voÄ‘enje  mogu 	suprotstaviti svakom 	protivniku bez 	obzira na
	mjesto  odigravanja. Å½URNAL: Koji su limiti ove reprezentacije? MoÅ¾da je pogreÅ¡no u 	ovom trenutku traÅ¾iti
limite. Ova reprezentacija  nije joÅ¡ pokazala 	sve Å¡to moÅ¾e, a uz dodatnu selekciju koja Ä‡e  uslediti, mislim da 	Ä‡e
biti kvalitetnije popunjena odreÄ‘ena mjesta u  timu koja su se 	pokazala nedovoljno kvalitetnim. Å½URNAL: Koliko je
vaÅ¡a selekcija drugaÄ•ija 	od ranijih  selekcija i koji je vaÅ¡ 	kriterij kada se odluÄ•ite pozvati nekog mladog  fudbalera
da igra za 	reprezentaciju? DrugaÄ•ija 	je Å¡to 	u svaku 	utakmicu ulazi 	sa jasnom 	namjerom da 	 pobijedi i bez 	mnogo
respekta 	prema protivniku. 	Dakle, proÅ¡la su 	 vremena u 	kojima se 	teÅ¾ilo samo 	uÄ•estvovati. Kriterijumi za 	odabir 
su, 	uz kvalitet 	igraÄ•a, i karakter 	te prilagoÄ‘avanje 	sopstvenih  kvaliteta 	kolektivu. Å½elim da 	stvorim zdrav 	kolektiv,
a 	u njemu 	Ä‡e  uvijek 	imati moguÄ‡nost 	doÄ‡i do 	izraÅ¾aja i individualni 	kvalitet.  Jedan od 	osnovnih uslova
	odabira je 	i taktiÄ•ka disciplina 	u igri. OBEZBJEÄ•UJEM NOVU SELEKCIJU KOLEGI SUÅ IÄ†U Å½URNAL: Prema
dosadaÅ¡njim rezultatima koje je 	ostvarila  mlada reprezentacija BiH, moÅ¾emo li oÄ•ekivati da se u 	jednom momentu
 uspjeÅ¡no izvrÅ¡i â€œsmjena generacijeâ€•? To i jeste svrha postojanja mlade 	reprezentacije, a ja bih liÄ•no bio 
najsretniji da pored plasmana 	bar u baraÅ¾, obezbijedim kolegi  selektoru â€œAâ€• reprezentacije 	SuÅ¡iÄ‡u, Å¡to
viÅ¡e reprezentativaca za  naredni period. Å½URNAL: Mnogi vas smatraju jednim od 	najperspektivnijh  trenera u
regionu. Od koga ste uÄ•ili ovaj posao i 	kakve su vam  ambicije? Pozitivne kritike svakako gode a to je 	i satisfakcija za
moj  dosadaÅ¡nji rad i uspjehe. Ja svakodnevno uÄ•im 	i pratim sva deÅ¡avanja u  svjetskom fudbalu. SaraÄ‘ivao sam
sa 	mnogim domaÄ‡im struÄ•njacima i od  svakoga uzimao ono Å¡to sam 	smatrao da Ä‡e mi biti korisno. Naravno da 
imam svoju filozofiju 	igre i organizacije, tako da Ä‡u svakodnevnim  temeljitim radom, 	nadam se, postiÄ‡i i svoje liÄ•ne
ciljeve i ambicije a  oni su veoma 	visoki. Ako se rezultati naprave u ovim okolnostima i  uslovima u kojima mi radimo,
onda ne vidim problem za rad u ureÄ‘enim  zemljama.Treba imati sreÄ‡e i biti u pravo vrijeme na pravom mjestu, a 
znanje 	nije sporno. Å½elim raditi ovaj posao na najviÅ¡em nivou. Å½URNAL: Neki vas kritikuju zbog sistema na
	osnovu kojeg  birate igraÄ•e za reprezentaciju. Poslednja se odnosila 	na raÄ•un  â€œizbjegavanjaâ€• igraÄ•a NK
ÄŒelik. Kakakv igraÄ• mora 	biti da bi zaigrao u   prvoj postavi i uopÅ¡te za mladu 	reprezentaciju? To i jeste jedan od
najveÄ‡ih problema 	u radu selektora kod nas.  OÄ•igledno je da je do sada bilo biranja 	po â€œraznimâ€• osnovama.
Ja sam  bio jasan u startu da me interesuju 	igraÄ•i koji Ä‡e najbolje  predstavljati svoju zemlju. VeÄ‡ sam naveo
	osnovne uslove za pozivanje, a  ono Å¡to je najbitnije, jeste da me 	ne interesuje ko gdje igra i kako  se zove. Sa druge
strane, ja niti 	mogu niti hoÄ‡u da molim kolege  trenere premijerligaÅ¡kih ekipa da 	stavljaju u tim mlade igraÄ•e koji bi 
bili kandidati za mladu 	reprezentaciju. Konkretno, ruÅ¾na je  konstatacija da izbjegavam 	igraÄ•e iz â€œÄŒelikaâ€•,
jer to moÅ¾e konstatovati  samo neko ko 	Å¾eli da unosi konfuziju, a ujedno da ne bude realan. Aldin Å iÅ¡iÄ‡  je
igraÄ• iz â€œÄŒelikaâ€• koji je bio pozivan od poÄ•etka 	okupljanja ove  reprezentacije, a u svom klubu je jedini ispod
21 	godine koji igra. A  zaÅ¡to ga nije bilo u poslednjem okupljanju, 	treba njega pitati. Å½URNAL: Bosna i Hercegovina
je specifiÄ•na i 	po tome da  pojedini igraÄ•i ne Å¾ele da igraju za reprezentaiju 	drÅ¾ave u kojoj su se  rodili ili u kojoj
Å¾ive. Kako se nosite sa 	tim problemom? Tih deÅ¡avanja je bilo i uvijek Ä‡e ih 	biti. Nikoga ne treba tjerati  niti moliti
da igra za svoju drÅ¾avu. 	Ja sam rekao da me interesuju  igraÄ•i koji znaju da cijene grb koji 	nose na prsima. Mislim
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da sam  jasan. Å½URNAL: Mnogi kvalitetni igraÄ•i koji Å¾ive 	vani, a porijeklom  su iz BiH, radije igraju za Hrvatsku ili
Srbiju. 	Å ta se moÅ¾e uÄ•initi  da se to promijeni? VeÄ‡ sam rekao da je to njihovo 	opredjeljenje. MoÅ¾emo uÄ•initi
da  ispravno svi selektiramo i 	kvalitetno radimo, te da osnovni kriteriji  budu fudbalski, a ne neki 	drugi. Å½URNAL:
Verujete li u jedinstvo fudbalske 	reprezentacije BiH? Apsolutno. Å½URNAL: Da li je moguÄ‡e da u jednom momentu
	za A  reprezentaciju BiH igraju pripadnici sva tri naroda i da li 	vidite sebe  kao nekog ko Ä‡e to omoguÄ‡iti? Pa
naravno, sva drugaÄ•ija 	razmiÅ¡ljanja ne vode u dobrom smjeru. Å½URNAL: Imate li pomoÄ‡ bh. fudbalskih
	struÄ•njaka vani koji bi vam mogli preporuÄ•iti neke talentirane 	Bosance i Hercegovce? Da i svakodnevno se Ä•ujem
sa njima. NE MOÅ½E BEZ POLITIKE Å½URNAL: VeÄ‡ina vaÅ¡ih izabranika igraju u 	Premijer ligi BiH.  Kako vi
ocjenjujete bh. ligu i da li je uopÅ¡te 	moguÄ‡e da iz takvog  ambijenta nastane jedna respektabilna 	selekcija? Mislim
da jeste, a protivnik sam 	razmiÅ¡ljanja da je svaki igraÄ• koji  igra u nekom drugoligaÅ¡u u 	Evropi bolji od igraÄ•a iz
naÅ¡ih klubova.  Svaki kvalitetan igraÄ• 	iz inostranih klubova je dobrodoÅ¡ao ali ako  imamo i ovde kvalitet, 	zaÅ¡to im
ne dati Å¡ansu. Tako  pomaÅ¾emo da i naÅ¡a  liga dobija na 	kvalitetu. Ja sam Å¡ansu dao mnogima iz naÅ¡e lige i do 
njih je kako 	Ä‡e je iskoristiti, a dopuna mora uslijediti ukoliko  kvalitet nije 	dovoljan. Å½URNAL: Da li bi eventualna
regionalna liga 	popravila selekciju kvalitetnih igraÄ•a i kakav je inaÄ•e stav o toj 	ideji? Mislim da bi takva liga mnogo
	unaprijedila stanje u fudbalu svih  zemalja koje bi uÄ•estvovale, a 	kvalitet bi se sigurno popravio. Å½URNAL: Kako
komentariÅ¡ete poslednju izjavu 	Milorada Dodika da entiteti trebaju imati zasebne reprezentacije? Politika me apsolutno
ne interesuje, 	ali naÅ¾alost izgleda da bez nje  ne moÅ¾e. UEFA  postavlja pravila i 	kako oni kaÅ¾u, tako mora biti. 
Å½URNAL:  Praksa je u fudbalskom svijetu da trener 	mlade reprezentacije u jednom  momentu postane prvi Ä•ovjek i A
	reprezentacije. Da li vidite sebe kao  nasljednika Safeta SuÅ¡iÄ‡a? Ako trener ima najviÅ¡e ambicije, onda 	mu ne treba
to uzeti za zlo.  Naravno da je u ovom trenutku naÅ¡ 	selektor SuÅ¡iÄ‡ idealno rjeÅ¡enje i da  radi odliÄ•an posao. NaÅ¡a
	saradnja je na izuzetno visokom nivou i  iskrena. Svakodnevno jedan 	drugome pruÅ¾amo podrÅ¡ku. Da li naslednik 
SuÅ¡iÄ‡a ili nekog drugog 	selektora u nekom buduÄ‡em vremenu, moÅ¾da i doÄ‘e  vrijeme za mene, 	jer vrijeme i
rezultati su najveÄ‡e mjerilo. Å½URNAL: Kakav imate odnos sa Komitetom za 	normalizaciju Fudbalskog saveza BiH i
kako vi ocjenjujete ulogu 	Ivice Osima? Korektan i profesionalan, sa jasno 	izraÅ¾enom podrÅ¡kom. PriÄ•ati o  Ivici
Osimu, a ne saviti se do 	zemlje u znak poÅ¡tovanja bilo bi  nekorektno. Meni je pripala 	izuzetna Ä•ast a Ä•ini mi veliko
zadovoljstvo  da sam u prilici da 	blisko saraÄ‘ujem sa takvim Ä•ovjekom. Njegova uloga  je nemjerljiva 	u svim
poslednjim deÅ¡avanjima u i oko naÅ¡eg Saveza. Å½URNAL: Ima li bh. fudbal buduÄ‡nost? Da mislim da nema ne
vjerujem da bih 	bio aktivni uÄ•esnik svega  ovoga. Uvijek sam optimista i ako smo svi 	na istom zadatku i poÅ¡tujemo 
jedni druge, a svako radi svoj posao, 	rezultati moraju doÄ‡i. Izvor vijesti: zurnal.info
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